

第十八屆 ifva 獨立短片及影像媒體節 - VIP 通行證訂購表格

The 18th ifva Festival - VIP Pass Order Form



請於2013年2月25日(一)或以前填妥以下訂購表格，並連同個人近照一張電郵至 ifva@hkac.org.hk。
Please fill out the form below and return together with your recent photo to ifva@hkac.org.hk by 25 Feb 2013 (Mon).

第十八屆 ifva 獨立短片及影像媒體節 - VIP 通行證

- 觀賞第十八屆 ifva 獨立短片及影像媒體節期間(2013年3月8日至17日)各場放映活動。
- 獲贈《第十八屆 ifva 特刊》一本及 ifva 布袋一個(總值港幣60元)

18th ifva Festival - VIP Pass

- Access to all 18th ifva Festival screenings in 8 March - 17 March, 2013.
- Get a free copy of the 18th ifva House Programme and a ifva tote bag (total worth HK\$60)

注意事項:

1. 每張訂購表格只限購買一張VIP通行證。每張通行證售價HK\$450。
2. 每張通行證只限一人使用，不得轉讓他人。
3. 只限年滿18歲或以上人士購買。
4. 節目不設劃位，請排隊入座。
5. 通行證如有損壞或遺失，將不獲補領。
6. 主辦機構保留更改或取消節目的最終決定權。

Special Note:

1. Each order form can only purchase ONE VIP Pass. Price per pass: HK\$450
2. VIP Pass is non-transferable and good for one patron only.
3. VIP Pass is sold to persons aged 18 or above.
4. Free seating for all programmes. Please queue for admission.
5. No replacement for loss or damaged pass will be entertained.
6. The organiser reserves the right to alter or to cancel programmes without prior notice.

請用正楷填寫以下資料 Please fill out in BLOCK LETTER:

VIP通行證持有人姓名 (先生 / 女士)
VIP Pass Holder Name: (Mr / Ms)

聯絡方法 (手機) (電郵)
Contact Method: (Mobile) (e-mail)

簽名 Signature: _____ 簽署日期 Date: _____

付款方式 Payment Method (請選其中一項 please tick if appropriate):

支票 By CHEQUE

請於2013年2月25日(一)或以前把支票郵寄至 ifva 辦公室。(地址：香港灣仔港灣道2號香港藝術中心8樓)
(支票抬頭：「香港藝術中心」。請於支票背後註明聯絡人姓名、聯絡電話及「第十八屆 ifva 節通行證」。)

Please send the cheque to ifva office on or before 25 February 2013 (Mon). (Address: 8/F, Hong Kong Arts Centre, 2 Harbour Road, Wan Chai, HK)
Note: 1) payable to: Hong Kong Arts Centre; 2) mark name, contact number and "18th ifva Festival - VIP Pass" at the back of the cheque.

現金 By CASH

請於2013年2月25日(一)或以前親臨 ifva 辦公室繳交。(香港藝術中心8樓 / 辦公時間：星期一至五早上10時至下午6時)

Please pay cash at ifva office on or before 25 February 2013 (Mon). (Located on 8/F, Hong Kong Arts Centre; opening hours: 10am-6pm, Monday to Friday)

領取通行證及換領特刊方法 How to collect VIP Pass and redeem House Programme (請選其中一項 please tick if appropriate):

於2013年3月4日至17日期間親臨 ifva 辦公室領取。(香港藝術中心8樓 / 辦公時間：星期一至五早上10時至下午6時)

Pick up in person at ifva office during 4 March - 17 March 2013. (Located on 8/F, Hong Kong Arts Centre; opening hours: 10am-6pm, Monday to Friday)

任何「第十八屆 ifva 獨立短片及影像媒體節」節目開場前30分鐘，於香港藝術中心agnès b. 電影院外之接待處領取。

Pick up in person at the reception counter out side the agnès b. CINEMA 30 minutes prior to any 18th ifva Festival screening programmes.

個人資料(私隱)收集聲明

- 1) 你所提供的資料將會用作郵寄本辦事處的節目及其他市場推廣的用途。
- 2) 除個人資料(私隱)條例所訂明的豁免外，根據同一條例第18及22條及附表1第8項原則，你有權要求查閱及更改本表格內所載列的個人資料。
- 3) 查閱及更改個人資料的要求應以書面形式向 ifva 辦事處提出，聯絡地址：灣仔港灣道2號香港藝術中心8樓。

Notification of Personal Data Collection

- 1) The information provided by you will be used by the Leisure and Cultural Services Department mailing of publicity materials only.
- 2) Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, and in accordance with Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Ordinance, you have a right of access and correction of the personal data provided in this form.
- 3) Request for personal data access and correction should be addressed to the ifva office.